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0 Datum vd toezegging portefeuillehouder Toezegging

stand van zaken afdoeningstermijn

1 29-mei-18 wethouder De Jong Agendapunt 7: Voorstel beleidsnota garantstellingen gemeente Westerveld. De 

leden Masselink en De la Mar zouden graag zien dat de raad bij de toekenning 

van de garantstelling zou worden betrokken, dit wordt toegezegd door de 

wethouder

2 29-mei-18 wethouder Doeven Agendapunt 8: Voorstel verhoging investeringssubsidie vv Dwingeloo. Ten 

aanzien van het proces rond de garantstelling zegt de wethouder toe dat hij de 

raad zal blijven informeren over de stand van zaken.

3 29-mei-18 wethouder De Jong Agendapunt 9 (was oorspronkelijk agendapunt 10): Voorstel vaststelling 

bestemmingsplan 'Partiële herziening Kleine Kernen, woningbouw Zorgvlied'. De 

wethouder zegt toe bereid te zijn verzoeken om voorlichting tot energiebesparing 

positief te benaderen. Hij zal hierbij gebruik maken van het Energieloket Drenthe.

4 3-jul-18 wethouder Doeven Wethouder Doeven zegt toe dat hij de wijze van communicatie rondom 

bomenkap, bespreekbaar maakt tijdens een van de overleggen met de 

Maatschappij van Weldadigheid.

5 3-jul-18 wethouder Doeven Wethouder Doeven zegt toe dat het college het woord 'moeten' in de zin: "Bij het 

nieuwe GVVP zal er een oplossing moeten komen voor het vraagstuk met 

betrekking tot de zogenaamde oost-west verbinding door de gemeente tussen de 

A28 en A32" (pagina 23 van de Voorjaarsrapportage 2018, programma Verkeer 

en Vervoer), wordt geïnterpreteerd als dat het door het college wordt 'bekeken'.

6 3-jul-18 wethouder Doeven Bij de inrichting van nieuwe plannen zegt wethouder Doeven toe om minder 

eiken aan te planten en voorkeur te geven aan andere laan- en straatbomen. Indien 

mogelijk, wordt dit voor de herinrichting van het Piet Soerplein nog met de 

bewoners opgepakt.

7 3-jul-18 burgemeester Jager De totale kosten op het UNESCO-dossier worden op een later moment door 

burgemeester Jager schriftelijk aangeleverd.

8 25-sep-18 wethouder De Haas Agendapunt 7: Voorstel aanpak project Vitale Vakantieparken 2018-2024: 

Wethouder De Haas zegt een evaluatie over het project vitale vakantieparken toe, 

maar vraagt zich af of het reëel is om hier in het voorjaar mee te komen. 

Zorgvuldigheid staat voorop.

Hieronder treft u een overzicht van de openstaande toezeggingen die door de collegeleden in de raadsvergaderingen zijn gedaan. Toezeggingen die sinds de vorige keer 

zijn voldaan, worden van dit overzicht verwijderd. Toezeggingen die in één van de commissies zijn gedaan komen op het overzicht van de betreffende commissie. Ook 

aangenomen moties zullen op deze lijst worden opgenomen.



9 25-sep-18 burgemeester Jager Agendapunt 8: Voorstel cofinanciering Experience Huis van Weldadigheid: 

Burgemeester Jager zegt toe open te staan, t.a.v. de vraag van de heer Kreike, om 

een discussie te voeren over het 'wel of niet op eigen benen staan' van de 

Maatschappij en geeft aan dat dit wellicht samen met de directie van MvW kan 

plaatsvinden. Hij wacht de initiatieven af.

10 30-okt-18 burgemeester Jager Burgemeester Jager deelt de zorgen van de raad als het gaat over de bezorging van 

de De Westervelder en zegt toe dat op het moment zich ontwikkelingen voordoen 

hij hier de raad over informeert.

11 30-okt-18 burgemeester Jager Burgemeester jager zegt toe dat zodra de nieuwe veiligheidsmonitor beschikbaar 

is deze aan de raad wordt toegestuurd.

12 27-nov-18 burgemeester Jager Najaarsrapportage: De voorzitter concludeert dat de huidige werkwijze - 

loskoppeling Begroting en Najaarsrapportage - zal worden besproken in de net 

ingestelde auditcommissie.

Dit punt wordt geagendeerd 

voor de vergadering van de 

auditcommissie.

13 18-dec-18 burgemeester Jager Agendapunt 6B: Voorstel vaststellen verordening op de heffing en invordering 

van Forensenbelasting: Naar aanleiding van de door de heer Beets gemaakte 

opmerking zegt de voorzitter toe dat op de wijze van handhaving bij 

vakantieparken terug zal worden gekomen op basis van een notitie die aan de 

commissie FDM ter behandeling zal worden aangeboden.


